
 
 

Årsmøte i Norbrygg Oslo 14. februar 2024. 

 
Innkommet forslag fra Gustav Foseid, medlem i Norbrygg Oslo: 
 
Basert på en diskusjon på forumet og dialog med en del medlemmer utenfor forumet, vil jeg sende 
inn følgende forslag til årsmøtet i Norbrygg: 
 
Fylkesårsmøtet ber fylkesstyret arbeide for at Norbrygg Akershus og Norbrygg Oslo slås sammen til 
ett fylkeslag og fremme nødvendige forslag til sentralstyret og landsmøtet for at det kan skje. 
Fylkesårsmøtet godkjenner at sammenslåing av fylkene kan skje før fylkesårsmøtet 2025, dersom det 
lar seg gjennomføre. 
 
Bakgrunnen for forslaget er hovedsakelig at det allerede i dag er stort overlapp mellom aktivitetene i 
fylkene. Mange deltagere på arrangement i Oslo kommer allerede fra Akershus og når Akershus 
arrangerer noe er det ofte i Oslo. Ei sammenslåing vil gi et felles fylkeslag med større ressurser og 
lette kommunikasjon med medlemmene i begge fylkene. For eksempel når det gjelder dømming og 
NM-arrangering vil kommunikasjon bli lettere. 
 
Samtidig er det viktig å være klar over at Oslo har vesentlig mer aktivitet enn Akershus og i stor grad 
vil innebære at Norbrygg Oslo innlemmer Akershus uten at det nødvendigvis fører til noe mer 
aktivitet enn det som er i dag. 
 
 
 
Fylkesstyrets innstilling til årsmøtet: 

Norbrygg Oslo støtter forslaget. Fylkesstyret bes følge opp saken på egnet vis. 


